
 

Referat styremøte 

Møte 11. februar 2024 
 

 

 

Dato: 

Klokkeslett 

Sted: 

Søndag den 11. Februar 2024  

19:00. 

Storgata (Ole) - Andenes 

 

Styret 

 

 

Til stede: Halvar, Torgeir, Kine, Line, Tommy, Ole og Stina 

Fravær : Bjørn 

Saksliste:  
Sak 6 – 2024 Godkjenne innkallingen 

 

Forslag til vedtak 

Styret godkjenner innkallingen 

Vedtak: 

Styret godkjenner innkallingen 

 

Sak 7 – 2024 Godkjenne saksliste 

 

Forslag til vedtak: 

Styret godkjenner sakslisten, med følgende varslede saker til eventuelt: 

-Det trengs en innleid elektrikker for montering av strømmålere på plass 2 og 77. 

 

 

Sak 8 – 2024 Orienteringer  

Leder  

- Gassavtale med Shell : Medlemmer må fremvise gyldig bevis på 

medlemsskap i NBCC 

- Det er inngått avtale med Sport og Motehuset på Andenes om 15% avslag på 

fullpris-varer ved fremvisning av gyldig bevis på medlemsskap i NBCC. 

- Medlemsstatus : Stabilt antall medlemmer 

 

Nestleder 

- Aktivitetskomite ved nestleder :  

Årsfest 9. mars etter årsmøtet. Program kommer. 

Kasserer 

- Sunn og god økonomi, men utfordringer kommer i og med at ferdigstillelse 

av strømutbedringer absolutt bør gjøres, også utover avvik som allerede er 

utført. 

 

Sekretær 

- Ønsker lettere tilgang til hjemmesider for offentliggjøring av referater etc. 

 

Styremedlemmer 

- Plasskomite ved komiteleder : 3 nye medlemmer 

- Vei og Bygningskomite : Ønske om maling av alle tak utvendig denne 

sommeren 



 

Referat styremøte 

Møte 11. februar 2024 
 

 

 

 

 

Vedtak:  

Styret tar orienteringene til etterretning 

 

Sak 9 – 2023  Brøyte og vedlikeholdsavtale med Vidar :  

Det søkes å opprette en skriftlig avtale med Vidar, vedrørende snørydding på Sannes 

Sak 10 – 2024 Budsjett 2024 

Forslag til vedtak: 

Det ble startet prossess med budsjett 2024. Dette fullføres ved et nytt styremøte 

søndag 18/02 

 

Sak 11 – 2024  Årsberetning 2023: 

Utkast til årsberetning ble gjennomgått og vedtatt 

Sak 12 -2024 Årsmøtets dreiebok 

Legges frem i møtet 

Sak 13 – 2024 Års merker 10 – 20 – 25 -30 – 35 års medlemskap 

Merker er bestilt, og ankommet. 

Det foreslås at utdelingen av disse merker gjøres i etter kant av årsmøtets avslutning. 

Styret forsøker å motivere medlemmer til å delta på årsmøtet, og at vi lager en god 

ramme på tildelingen 

Sak 14 – 2024 Innkomne saker til Årsmøtet. 

Leder har mottatt to saker som skal behandles av årsmøtet. 

Sak 1 fra Raymond Strøm 

Sak 2 fra Oddvar Sivertsen 

Styret skal ikke innstille på disse sakene. Dette kun til orientering. 

Forslagsstiller presenterer sine forslag for årsmøtet før debatt.  

Sak 15 – 2024 Eventuelt 

 


